

الرقم: هـ 242/2023/
التاريخ: 2023/12/17

السادة هيئة الأوراق المالية
المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين
تحية وبعد،

بالإشارة إلى الإفصاح رقم (هـ 33/2023) الصادر بتاريخ (23/01/2023)، تعلن الشركة المتحدة للاستثمارات المالية (UFICO) عن استكمال إجراءات الاستحواذ على أسهم رأس مال شركة المجموعة المالية هيرميس/الأردن بالكامل بتاريخ 30/11/2023. وتعتبر عملية الإستحواذ هذه بمثابة نقطة بداية لعلاقة تعاون استراتيجي ما بين الشركة ومجموعة إي إف جي القابضة (EFG Hermes Holding) في الأردن. وتأتي عمليات الاستحواذ هذه كجزء من رؤية الشركة الاستراتيجية لتعزيز تواجدها في أسواق رأس المال الإقليمية، وتعزيز قدرتها على تقديم الحلول المالية الرائدة المتوافقة مع أعلى وأحدث المعايير العالمية وتلبية تطلعات عملائها في قطاع الخدمات المالية الاستثمارية في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا. وتجدر الإشارة إلى أن عملية الإستحواذ هذه هي الثالثة خلال العامين الماضيين، حيث كانت الشركة قد استكملت عملية الاستحواذ على أسهم رأس مال شركة الموارد للوساطة في منتصف العام 2022، بالإضافة إلى أسهم رأس مال الشركة العربية للاستثمارات المالية في نهاية العام 2022. لتصبح مجموعة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية إحدى أكبر شركات الخدمات المالية في المملكة.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني (www.ufico.com) أو التواصل معنا من خلال:
هاتف: + 962 (6) 5002000
بريد إلكتروني: info@uficojo.com

With reference to the disclosure referenced (h a /2023/33) issued on (January 23rd, 2023), United Financial Investments Company (UFICO) announces the completion of the acquisition procedures for the entire share capital of EFG Hermes /Jordan on November 30th, 2023. This acquisition marks the beginning of a strategic collaboration between the company and EFG Hermes Holding (Egypt) in Jordan.

The acquisition is an integral part of the company's strategic vision to enhance its presence in the regional capital markets, strengthen its capacity to provide cutting-edge financial solutions in line with the highest international standards, and meet the investment aspirations of its clients in the Middle East and North Africa region.

It is noteworthy that this acquisition is the third within the past two years, as the company successfully concluded the acquisition of the share capital of Al Mawared Brokerage Company in mid-2022, in addition to the share capital of Arab Financial Investments Company at the end of 2022. This positions United Financial Investments Company as one of the largest financial services companies in the Kingdom.

For further information, please visit our website (www.ufico.com) or contact us at:

Tel: + 962 (6) 5002000

Email: info@uficojo.com

ufico.com

T: +962 6 5105111

P.O.Box 927250 Amman, 11192 Jordan

